
Referat d.23/05-2023
Mødet afholdes kl.19.00 – 21.00 i

Arnåhytten, Plantagevej 42B

1. Siden sidst.
 Godkendelse af referat.

Referatet er godkendt

2. Opdatering på økonomien/administration.
 Kontostand 82085,25
 Mobilepay – Spejder og byfest ønsker et nummer.
 Google drev + mail- Vi fortsætter med Facebook

3. Kommende arrangementer og projekter.
 Tilflytterambassadør. Nyt velkomstbrev? - Ellen forsøger at finde flere ambassadører 

fordelt i byen. På den måde opdager vi flere tilflyttere. 
Velkomstbrevet rettes til med ”Lokalrådet” i stedet for ”Borgerforeninegn”. Christian retter 
til og sender til Pia. Pia får oversat til tysk.

 Højst News. Input til ændringer og forbedringer. - Jes spørger til hvorfor Seniorene ikke har 
deres program med i Højst News? Intil videre er det ikke et ønske fra Seniorenes bestyrelse. 
Uddeling gik fint, dog blev Hjortholmvej glemt. Den huskes naturligvis næste gang. Næste 
gang leveres alle kataloger ved Otto i stedet for ved Pia.
Sendes rundt til korektur fremover. 
Flere ting i kalenderen på bagsiden. Alt hvad der kendes til. Arbejdsdag i efteråret + 
Juletræsfest sættes på  fra Lokalrådets side. 
Deadline for næste udgave sættes i fremover. Næste gang er den 1.juli.
QR kode sættes i som henviser til hjemmesiden. Højst news lægges op på hjemmesiden. 
Flere sponsorer spørges.
Tiloversblivende kataloger placeres rundt i byen, eller uddeles til de forskellige foreninger.

 Opdatering af Hjemmesiden. - Opsætning af hjemmeside sættes på dagsornen til næste 
møde. Christian sætter Jørgens Svennesen ind i hvordan hemmesiden opdateres.

 Busskur  –Annet Van Den Houvel er mødt op for at fortælle om hvad muligheder hun kan 
tilbyde. Maler anbefaler at det bliver renset og grundmales først.  6. Klasse på Øster Højst 
skole er med på at male det. De foreslår selv en nattehimmel som baggrund og så finder de 
selv på resten. Annet vender tilbage med maling der skal bruges til grunder. Christian spørger 
Brians multiservice om han kan male og rense. Kan han nå det inden for en uge ville det være 
godt. Mørk indvendig, lys udvendig. Projektet forsøges færdigt før sommerferien.

 Tilflytterbrunch  –Afholdes af kommunen. Pia og Ellen deltager. Indtil videre er der kun 
tilmeldt 7 fra Højst. Vi forsøger at gøre mere opmærksom på begivenheden, og opfordre til at 
de tilmelder sig.
Claus foreslår at vi også selv afholder noget lokalt for at ”tromme” tilflyttere sammen med en 
fast interval. 

 Frysehuset  –Pia informere. Ellum har f.eks. brugt deres til bibliotek. Pia finder ud af hvem der 
ejer det, og om det overhovedet er til salg. Sættes på dagsordnen til næste møde.



4. Kommende møder / årshjul
• Bestyrelsesmøde 15/8, Arbejdsdag? Juletræsfest? Andet?

Arbejdsdag 23/9 kl.10-14. 
Juletræsfest afholdes sammen med menighedsrådet og evt. forsamlingshuset. 1. søndag i 
advent.
Claus foreslår at de forskellige foreninger afstemmer deres årshjul.

5. Evt.
Kommunen kontaktes for skilt angående fiskeri forbudt I Alléen.
Fælles elproduktion sættes på dagsordnen til næste gang.
Jørgen siger at der mangler flagholdere på Holmevej. 
Jørgen foreslår at der evt. afholdes noget “Gammeldags Høstfest”. Måske er det noget for 
forsamlingshuset at tage fat I?


